
 

 Skovbrynet skole 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE NR. 4 
Torsdag d.3.december 2020 kl. 17:00 – 19:00 

Mødet holdes på Teams 
 

 Pkt: Dagsorden: 
 

 

Referent MDA 
Tidstager KMS 

17.00-17.05 0.  Godkendelse af referat nr. 3 Godkendt 

17.05-17.20 
Orientering 

1. Meddelelser: 

A. Fra skolebestyrelsesformand.  

B. Fra skoleleder  

Bemærk, dette er et orienterende punkt.  
A: Skolerådsmøde og dagtilbud. På mødet 
blev følgende vendt: Hvad har været godt 
under Corona-nedlukningen i foråret. Hvordan 
havde hverdagen set ud og hvordan det var 
blevet modtaget. Udeskole og arbejde i mindre 
grupper - var gode elementer, som man gerne 
så mere af i dagligdagen.   
Landsmøde i ”skole og forældre” – Pernille 
deltog digitalt. Det overordnet emne var: 
”Styrke børnefællesskaber”. Der blev skabt en 
kontakt til en forælder fra Ballerup, vedr. at 
uddanne kontaktforældre i forhold til, hvordan 
de havde arbejde med forældreopbakning. Det 
er noget Pernille og Stine går videre med.  
B:   
Udeområder: APV/AMG fysiske udeområde 
har være på rundtur med vores serviceleder og 
trætribune bliver udskiftet. Der er indgået aftale 
med et firma om udskiftningen. Udskiftning af 
kulde/varmeanlæg – det har være ustabilt.  
Kontaktoplysninger - Hjemmeside skulle være 
opdateret 
Profil-skole: Svært at få det frem ved en 
googlesøgning. (IT-Dennis er sat på opgaven) 

17.20-17.35 
Drøftelse  

2. Elevrådet 
Spørgsmål til/fra elevrådet. Herunder 
mulighed for uddybelse af punkter fra 
elevrådsreferatet. 

Elevrådet deltog ikke i dagens møde. Da der 
ikke har været afholdt møde siden sidst. 
Næste møde er i januar.  
Nedsat en arbejdsgruppe i forhold til forbedring 
af udeområderne. Der skal udformes et oplæg 
til næste elevrådsmøde, som man vil kunne 
arbejde videre med.  
Vi har fået doneret nogle penge. De skal gå til 
eleverne. 

17.35-17.45 
Orientering 

3. Corona – status  
 

Efter pressemødet i forgårs er der blevet 
udarbejdet nye retningslinjer i forhold 
indskærpelse af klasser er omgangspunktet 
ikke årgange. 
Særlige opmærksomhed omkring udskolingen, 
som skal blive på skolens område. Dette vil 
ske i samarbejde med UNIG, klubpædagog. 
Familieafdeling. 
Udfordrende i forhold til SFO og skoleklub. 
Skal vi nu bruge det dobbelte antal personale, 
for at kunne til gode se det. I forhold til pauser 
bliver forskudt og man vil omlægge nogle timer 
for at få dette puslespil til at gå op.  
Rul i udeområderne – i samarbejde med CR 
og elevråd.  
Vi er så små i gang med at få det udmøntet, 
men senest på mandag, ville det træde i kraft.  
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SFO/Klub. Hvis man som forældre har 
mulighed for at hente børn tidligere - frem til 
jul, ville det være kærkomment. 
Svømning er aflyst igen. Idræt gennemføres, 
dog kun men en klasse ad gangen i hallen.  
 

17.45-18.00 
Drøftelse 

4. Organisering af ind- og udskoling 
Præsentation af foreløbige tanker om 
andre lokaler til de forskellige klasser 
kommende skoleår 

 Dette er en intern orientering til 
Skolebestyrelsen  

18.00-18.10 
Beslutning 

5. Ensartethed og kvalitetsudvikling 
ift. skole/hjem-samarbejdet 

Fortsat drøftelse. 

Liste er blevet udarbejdet i forhold til det gode 
skole/hjem-samarbejde og hvordan SB gerne 
så det være. Næste skridt er de faglige ledere 
har det med ud på et afdelingsmøde i forhold til 
at få det tilpasset i forhold til afdelingerne. Der 
bliver arbejdet videre med denne proces. Det 
vil blive præsenteret på et SB møde, når der er 
et bud på, hvordan det kunne se ud i praksis.  

18.10-18.40 
Drøftelse 

6. Besøg fra forældreforeningen Brug 
Skovbrynet. 
Som aftalt på sidste møde vil Pelle og 
Karen gerne i dialog med skole-
bestyrelsen om forældreforeningens 
arbejde. 

Styregruppen bestående af Karen og Pelle, 
sender en opfordring til, at SB melder sig til 
foreningen og til facebookgruppen.  
Nye tiltag: Der uddeles postkort til hele 
skoledistriktet søndag d. 12/12-20. Der kunne 
godt bruges flere frivillige til uddeling af 
postkort. Har I lyst til at deltage? Pernille har 
sendt en mail til alle i SB. 
En del af personalegruppen har ikke meldt sig 
ind i foreningen/facebookgruppen, da det er et 
forældreinitativ. – alle er velkomne også 
personalegruppen.  
Der skal være et samarbejde, der giver 
mening. SB er velkommen til at ”prikke” til 
forældreforeningen, hvis der er noget man 
tænker, de kunne gå videre med.  
Vi vil også gerne invitere forældreforeningen 
tættere på, det er et vigtigt bidrag, I byder ind 
med.  
Tæt samarbejde både med SB og 
personalegruppe og ”Brug Skovbrynet” – vi 
glæder os til Corona gør det muligt fx at mødes 
til større arrangementer sammen.  
 
Et punkt til kommende møde:” hvordan kunne 
et sådant samarbejde se ud”.  
 
Pt. er der artikler i de lokale medier vedr. ny 
matrikel for Skovbrynet. Det ville være et godt 
punkt at samarbejde omkring. Fx nedsætte et 
udvalg med medlemmer fra både SB og ”Brug 
Skovbrynet” 
 
 

18.40-18.55 8. Klub 
Amalie giver en status fra 
skoleklubben. 

Udsættes til næste gang – da Amalie desværre 
ikke havde mulighed for at deltage.  
Man er godt i gang med at finde sine” ben” i de 
nye lokaler og de nye muligheder for andre 
aktiviteter. Kaniner er flyttet tilbage til ”gården”. 
Der planlægges besøg hos kaninerne. Dog 
virker børnene ikke så interesseret i at deltage. 
Eleverne er mere interesseret i pool og 
bordtennis. Antal elever: stigning i antal pt. 
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kommer en del elever fra 4. årgang. 
Nyhedsbrevet har været med til at tiltrække og 
fastholde børnene. 
Der er et ønske om punktet kommer på igen 
på næste møde. Vil man kunne uddybe, 
hvordan man gør i disse Coruna-tider. Amalie 
deltager på næste møde. Et andet spørgsmål 
man ønsker uddybet: Cafe og mad – har man 
gjort sig nogle tanker om det. 
En bemærkning fra en forælder: Pigerne fra 6. 
årgang savner dyrene og det er ærgerligt, at 
der ikke er blevet informeret mere fra 
kommunalt hold om ændringerne, og hvordan 
den nye dyreklub fungerer.  
 

18.55-19.00 9. Evt.  
  

Hvordan får man lavet en god kommunikation 
omkring den internationale profil på Skovbrynet 
skole.  - Specielt i forhold til fastholdelse (og 
tiltrække) af eleverne på 6. årgang. Der skal 
informeres om den internationale profil inden 6 
årgang.  
 
Ideer: Kontaktforældre på 6. årgang – hvordan 
kunne man udnytte det samarbejde.  
 
Samarbejde tidligere med fx Bagsværd skole. 
Pt. bruges det i forbindelse med valgfag i 
udskolingen 
Signe og Amalie taler videre med 6. årgang. 
 
Pernille: fortæller at hun er blevet kontaktet af 
en kommende skolebegynder. Pt. har hun et 
barn i 0. klasse –  
 
Idé: Vedr. Fasthold samarbejde på tværs af 
årgange kontakter i disse Coruna-tider: fx 
kontakt via TEAMS med venskabsklasser.  
 
Pt. indskrevet 21 elever til vores kommende 0. 
årgang. Signe har afholdt pt. 24 kaffemøder.  
 
Ideer til endnu et punkt til de kommende 
møder: Social kontrol: Peter og Pernille har 
fået en henvendelse. – Pernille og Signe 
prøver at tage et udgangspunkt i et konkret 
eksempel i forhold til en drøftelse.   
CJ har nogle kontakter fra ”bryd tavsheden”. 
Social kontrol:  
 
 

 

 

Deltagere   

Forældrerepræsentanter:  Stine Rudbech-Jepsen(SRJ), Kristine Bjerager Madsen(KBM), Lars Peter 
Sand (LPS), Pernille Hindsgaul(PH), Sanne Lund(SL) Afbud, Lars Olsen(LO), Daniel Tissot 
Skafte(DTS) Afbud 
Medarbejderrepræsentanter: Christina Rasmussen (CR), Kathrine Steenfat (KMS),  

Elevrepræsentanter:  Zain(7x), Sebastian (9.x) – deltog ikke pga. det ikke var relevant denne gang 

Ledelsesrepræsentanter: Marlene Dam Andersen (MDA), Signe Haugaard(SH)  

http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=58
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=66
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=66
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=65
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=60
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=56
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Udmeldt 1  

Indmeldt 1 

 

 


